
Grundejerforeningen Åsager 

 

Referat af ekstraordinær general forsamling afholdt 31 Maj 2012 i KIFFEN, Karlslunde hallerne 

1. Valg af dirigent :  

Bjarne Dirchsen blev valgt til dirigent og konstaterede at bestyrelsen havde valgt at indkalde til 
ekstraordinær general forsamling og gav herefter formande ordet. 

Formanden Kenneth Weinberg præciserede baggrunden for hvorfor at bestyrelsen havde valgt at indkalde 
til en ekstraordinær general forsamling hvor der blev nævnt henvendelser fra flere af grundejerne 
vedrørende antal af fremmødte samt antal af fuldmagter til ordinær general forsamling. 

Herefter fik dirigenten ordet, og han bad om folk til at agere som stemmeudvalg. 

Følgende 4 parceller blev stemmeudvalg : 

Åsager 80 

Åsager 108 

Hørager 1 

Hørager 19. 

En finoptælling af fremmødte blev opgjort og det blev konstateret at der var 92 parceller til stede samt 44 
fuldmagter ialt 136 stemmer. 

 Antallet blev krydschecket med lister ført da grundejerne blev registreret i indgangsdøren til KIFFEN. 

2. Indkomne forslag 

Oprettelse af legeplads. Malene Bech Thomsen har modtaget et opdateret tilbud fra Lars Laj.  

Herefter blev legeplads forslaget debateret og kommenteret af de fremmødte grundejere. 

Efter en del debat gik forslaget i sin ordlyd, om det var en ordre eller kun tilbud kom forslaget til 
afstemning.  

Inden afstemningen blev det præciseret af dirigenten hvordan den udleverede stemmeseddel skulle 
afkrydses for at tilkendegive korrekt stemme. 

Stemmerne blev herefter skriftligt afgivet. 

Stemmeudvalget fik herefter stemmerne samt indgivne fuldmagter og gik for sig selv for at opgøre 
stemmerne. 

Resultat som følgende : 

Ja stemmer    24 

Nej stemmer    68 

Fuldmagt ja    29 



Fuldmagt nej    15 

Resultatet blev ialt 

Ja    53 

Nej    83 

Blanke     0 

Ialt blev forslaget stemt ned og dermed blev legeplads ikke vedtaget. 

 

3. Eventuelt 

Under eventuelt blev der opfordret til, at besyrelsen fremover ved forslag melder ud om bestyrelsen er 
positiv eller negativ i forhold til indkomne forslag. Dette blev taget til efterretning af bestyrelsen. 

Hvis evt ny legeplads skal diskuteres skal der oprettes et udvalg så alle vinkler og aspekter bliver undersøgt . 

Formanden præciserede endnu engang at bestyrelsen ikke har nogen udøvende magt som sådan i 
grundejerforeningen.  


